
Büyükşehir Meclisi Temmuz Ayı
Toplantıları Sona Erdi

 
thi  –  Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Meclisi  temmuz  ayı
toplantılarının son oturumu, Büyükşehir Belediye Başkanı Murat
Zorluoğlu başkanlığında yapıldı.

Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisi temmuz ayı toplantılarının
son  oturumu  gerçekleştirildi.  Büyükşehir  Belediye  Başkanı
Murat Zorluoğlu, salonda bulunan Meclis üyeleri, ilçe belediye
başkanları, Büyükşehir Belediyesi ve TİSKİ Genel Müdürlüğünün
üst  yöneticileri  ve  basın  mensuplarını  selamlayarak  Meclis
toplantısının açılışını yaptı.

BAŞKAN DEMİR’E GEÇMİŞ OLSUN DİLEKLERİNİ İLETTİ

Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu toplantıda yaptığı
açıklamada,  Samsun  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Mustafa
Demir’in  geçirdiği  hastalık  nedeniyle  bir  süre  Ankara’da
tedavi  olacağını  belirterek,  “Samsun  Büyükşehir  Belediye
Başkanımız,  eski  Bayındırlık  Bakanımız,  hemşehrimiz  Mustafa
Demir’in Ankara Gata’da tetkik, teşhis ve tedavi süreci devam
ediyor.  Şalpazarılı  değerli  Bakanımıza,  Başkanımıza  Trabzon
Büyükşehir  Belediye  Meclisi  olarak  en  kalbi  duygularımızla
Allah’tan şifa diliyoruz. Dualarımız kendisiyledir. Temennimiz
ve duamız en kısa zamanda tedavi sürecini tamamlayarak sıhhat
içerisinde  görevinin  başına  geri  dönemsidir.  Mustafa
Başkanımıza tekrar tekrar Allahtan şifalar diliyoruz” dedi.
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GÜNDEM MADDELERİ GÖRÜŞÜLDÜ

Büyükşehir Belediye Meclisinin temmuz ayı son toplantısında
Plan ve Bütçe Komisyonu’ndan gelen 2, İmar ve Bayındırlık
Komisyonu’ndan gelen 15 madde olmak üzere toplam 17 madde
müzakere  edildi.  Trabzon  Büyükşehir  Belediye  Başkanı  Murat
Zorluoğlu, Plan ve Bütçe Komisyonu’ndan gelen “Toplu taşıma
hizmetlerinden ücretsiz veya indirimli olarak yararlananlara
ilişkin  gelir  desteği  ödemesi  yapılması”  ile  ilgili  madde
hakkında açıklamalarda bulundu.

ARADAKİ FARKI KARŞILAYACAĞIZ

Büyükşehir  Belediyesi  iştirakleri  arasında  yer  alan  TULAŞ
tarafından toplu taşıma hizmeti verildiğini belirten Başkan
Zorluoğlu,  “Bahse  konu  uygulama,  sadece  Trabzon  Büyükşehir
Belediyesinin otobüsleri için geçerli. Zaman zaman Meclisimize
sermaye  artırımı  konusunda  gündem  maddesi  getiriyoruz.  Çok
ciddi  bir  yekûn  tutuyor.  Biliyorsunuz  65  yaş  üstü,  şehit
yakınları, gazilerimiz gibi kanunen ücretsiz ulaşım hizmeti
verdiğimiz vatandaşlarımız var. İndirimli bilet kullanan bazı
meslek grupları var. Bir de yine indirimli bilet kullanan
öğrencilerimiz  var.  Şu  anda  bizim  biletten  elde  ettiğimiz
aylık  gelirimiz  4.5  milyon  lira.  Bu  ay  personelimize  de
enflasyon oranı kadar zam yapacağımız için ortalama 17 milyon
liralık bir aylık giderimiz var. Yani harcadığımızın sadece
yüzde 25’ini bilet geliri olarak geri alıyoruz. Dolayısıyla
her ay TULAŞ’a bu aradaki farkı ya sermaye artırımı yöntemiyle
ya  da  kanunun  öngördüğü  bu  yeni  mekanizmayla  vermemiz
gerekiyor. Ücretsiz ve indirimli ulaşım hizmeti alan kesimin
aradaki farkını tamamlayacağız. Öğrenciden 2 lira alacağız,
aradaki 1.5 lirayı da TULAŞ’a ödeyeceğiz. Ücretsizler için de
böyle  bir  uygulama  yapacağız.  Böylece  sürekli  bir  sermaye
artırımı  yapma  zarureti  de  azalmış  olacak”  ifadelerini
kullandı.

Toplantı,  meclis  üyelerinin  oylarına  sunulan  gündem
maddelerinin  kabul  edilmesinin  ardından  sona  erdi.


